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I\'m happy to have such a good summer holiday!Of course,I have many things to prepare.　　我很高兴有这样一个愉快的暑假!当然，我有很多事情要做。　　Fi...
　　I\'m happy to have such a good summer holiday!Of course,I have many things to prepare.
　　我很高兴有这样一个愉快的暑假!当然，我有很多事情要做。
　　First,I need to make a plan about my holiday.I will do my homework 5 hours a day,and I want to read some famous English books to improve my English study.Then, I will see some funny comedies.Mr.Bean or Tom Hanks\'s movies all cool! They can relax myself!If I have enough time,I will go dancing and swimming! I wanna keep fit,you know!And,I will spend some time on my math.I always be careless on the math exam.I want to be careful!
　　首先，我需要做一个关于我的假期计划。我将尽我的功课，每天5个小时，我想阅读一些英语书来提高我的英语学习。然后，我会看到一些有趣的comedies.mr.bean或汤姆·汉克斯的电影都很酷!他们可以放松自己!如果我有足够的时间，我会去跳舞和游泳!我想保持健康，你知道的!而且，我会花一些时间在我的数学。我数学考试总是很粗心。我要小心!
　　I really have a large number of things to do,maybe It\'s a bit busy and nervous.but I like this sort of life.I will try my best to do these tings!I believe myself,I can do all of them!It\'s nice to have this kind of courage!
　　我真的有很多事情要做，也许是有点忙，但是我喜欢这样的生活。我会尽我最大的努力去做这些事情!我相信自己，我能做的所有的人!有这种勇气很好!
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